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Kibice z niecierpliwością oczekują już rozpoczęcia sezonu Pucharu Świata w skokach
narciarskich. Zanim jednak nadejdzie zima, czeka nas letnie Grand Prix, które tradycyjnie
już zagości na skoczni im. Adama Małysza w Wiśle. Swoimi spostrzeżeniami, nadziejami
oraz planami na przyszłość podzielił się z nami skoczek KS Wisły Ustronianki Piotr Żyła.
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Skoczek z Wisły ubiegły sezon z pewnością zaliczy do najbardziej udanych w jego karierze. Na obiekcie w Oslo –
Holmenkollen po raz pierwszy w historii swoich występów Żyła wygrał zawody Pucharu Świata, dzieląc najwyższe
miejsce na podium z Austriakiem Gregorem Schlierenazuerem.
 
Zawody w Wiśle jednak wróciły do kalendarza Pucharu Świata, z czego Żyła jest niezwykle zadowolony. Jednak
szybki przejazd z Wisły do Zakopanego, sprawia często spore problemy. Jakie? Posłuchajcie!
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Wersja HD filmu

http://youtu.be/sSZjNUyblKk
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